
3 پنجشنبه 22 اردیبهشت 1401
 شماره  8494

شــهردار تهران در ابتدای مدیریت خود در 
شهرداری تهران چند شــعار اساسی داد که 

مهم ترین آن، اختصاص بودجه شــهرداری 
به پروژه های محله محور بــود. از این منظر 
مسیرهایی ایجاد شد تا شهروندان بگویند چه 
بخشی نیاز به آبادانی و بهسازی دارد و بعد از 
آن شهرداری در پی بررسی های کارشناسی 
اقدام کند. از دیگر شعارهای علیرضا زاکانی 

کاهش شــکاف بین مناطق شمالی و جنوبی 
تهران و بهبود شرایط زندگی در مناطق کمتر 
توسعه یافته شــهر بود. اصلاح روند پروانه 
ســاختمانی نیز از دیگر برنامه هایی بود که 
شهردار پایتخت وعده پیگیری آن را داد. حالا 
حدود ۲۰۰روز از دوره مدیریت او می گذرد و 

برای بررسی این وعده ها با لطف الله فروزنده، 
معاون برنامه ریزی، توسعه سرمایه انسانی و 
امور شورای شهرداری تهران در دفتر کارش 
گفت  و گو کرده ایم. به گفته او، با ارزیابی های 
جدید کارکنان، ۸۰درصد مدیران ارشــد از 

داخل شهرداری انتخاب شده اند.

یکی از شعارهای شــهردار جدید 
تهران، کاهش شکاف بین شمال و جنوب تهران 
و ایجاد عدالت و توازن در تقسیم بودجه به نفع 
مناطق کمتر توسعه یافته شهر بود. برای رسیدن 

به این شعار چه اقداماتی انجام شده است؟
در تهران شکاف هایی بین مناطق شمالی و جنوبی 
به لحاظ ارائه خدمات دیده می شــود که سعی ما 
کاهش آنهاســت؛ به این معنا که همه شهروندان 
بتوانند بهترین خدمات و امکانات را دریافت کنند. 
از آنجایی که در این معاونت متولی موضوعاتی چون 
برنامه و بودجه هستیم، تلاش کردیم به پروژه های 
محلی واقع در مناطق محروم شهر ازجمله مناطق 
۱۸، ۱۹، ۱۶، ۱۵، ۲۰، ۱۰ و ۱۲ اعتبار بیشتری را 
اختصاص بدهیم. مناطقی که بافت فرسوده شهر 
محسوب می شــوند به طور حتم نیاز به نوسازی و 
ایمنی بیشتری نسبت به بافت های جدید شهر دارند. 
همچنین حمل ونقل عمومی جزو اولویت های مهم 

برای ماست که مستمر به دنبال آن هستیم.
ایجــاد قرارگاه هــای مختلف در 

شهرداری هم در همین راستا بود؟
دقیقا همینطور اســت. شــهردار تهران با ایجاد 
قرارگاه های مختلف به دنبال برنامه ریزی درســت 
برای تقســیم بودجه در حوزه های مختلف است. 
اصلا تهران برای ثبات هویت خودش نیاز به چنین 
قرارگاه هایی دارد تــا نهادهای دیگــر برای حل 
مشکلات به میدان بیایند و گوشــه ای از کار را با 
مسئولیت هایی که بر عهده دارند، بگیرند. درحقیقت 
می توانیم بگوییم که به ســمت عدالت در شهر و 
اجتماع حرکت کرده ایم؛ به عبارتی دیگر اگر بتوانیم 
تسهیلاتی برای طبقات محروم و متوسط بخش هایی 
از شهر قائل شویم، آنها هم می توانند بدون دغدغه 
به راحتی موضوعات اشــتغال، ساخت وساز و سایر 
موارد را خود طی کنند و آن زمان می توان ادعا کرد 
که حرکت جهادی این قرارگاه ها در راستای برقراری 

عدالت بوده است.
امسال اولویت شهرداری در اختصاص 
بودجه با پروژه های محله محور است یا پروژه های 

بزرگ شهری؟
در برنامــه بودجه امســال اولویت بــا پروژه های 
محله محور است که با نظر مردم شناسایی می شوند. 
همچنین راه اندازی طرح رصد توسط اعضای شورای 
شهر موجب شــد تا طرح های اولویت دار کوچک 
منطقه را شناســایی کنیم و بودجه مناسب برای 
هر یک کنــار بگذاریم. از طرفــی روی طرح های 
کلان، مطالعه انجام شــده که اجــرای آنها نیاز به 
منابع دارد و برای تامین آن نیاز به همکاری بخش 
خصوصی و مردم داریم. پروژه هــای کلان در این 
طرح مانند ال آر تی )قطارزمینی( ســاخت مراکز 
تفریحی و فرهنگی و همینطور مجتمع های بزرگ 
است. امیدواریم براساس برنامه شهرداری تهران در 
خردادماه، همایش سرمایه گذاری برگزار شود تا از 
ظرفیت بخش خصوصی بهره مند شویم. هم اکنون 
بخش زیادی از بودجه شهرداری مربوط به حفظ و 
نگهداری است؛ بنابراین برای حل مشکلات مردم 
باید بسترهای دیگری فراهم شود که از دغدغه های 

جدی شهردار و تیم مدیریتی است.
کاهش زمــان صــدور پروانه های 
ساختمانی از دیگر وعده هایی است که شهردار 
تهران داده بود، اما امروز شهروندان می گویند 
که هنوز این اتفاق به طور کامل رخ نداده و فرایند 

همچنان طولانی است؛ چرا این کار طول کشیده 
است؟

یکی از مسئولیت های این معاونت بررسی فرایندها 
و گلوگاه های اصلی فساد اســت. در این باره حدود 
۱۰فرایند شناسایی شده که شــامل سامانه نظام 
پیشنهادها، فرایند تخلفات، فرایند قراردادها، فرایند 
کارشناسی طرح های موضوعی و موضعی، تخلف 
ســاختمانی و صدور آرای قانونی، فرایند پسماند، 
سرمایه گذاری، فرایند قیمت گذاری املاک و فرایند 
معاملات است. هم اکنون ۲فرایند از این تعداد را در 
اولویت قرار داده ایم؛ یکی صدور پروانه و دیگری پایان 
کار ساختمان. هم اکنون بیشترین مراجعه مردمی به 
شهرداری ها برای صدور پروانه است. ما برای تسهیل 
در این موضوع، تیم های تخصصی گماشته ایم. البته 
بخشــی از قوانین در این زمینه باید اصلاح شود و 
بخشی دیگر را باید با بخشنامه شهردار اصلاح کنیم. 
با این حال اگر شهروندان برای صدور پروانه مراجعه 
کنند، می بینند که فرایند تا حدودی کوتاه شــده 
است؛ به عنوان مثال بازدید آتش نشانی از ساختمان 
و بازدید فضای ســبز به دفاتر واگذار شده تا یکباره 
بازدید انجام شود و لازم نباشد برای هر مورد بازدید 
مدت طولانی صرف شود. در عین حال تیمی مشغول 
به کارند تا دفاتر را مورد بازرســی قرار دهند؛ چون 
دفاتر الکترونیک ازجمله مراکزی هستند که قرار بود 
برای خدمت به مردم تشکیل شوند، اما در این بین 
برخی دچار فساد شدند و بعضی پروسه کار را طولانی 
کردند؛ بنابراین این فرایند بین شهردار منطقه، ناحیه 
و مرکز بخش خصوصی که دفاتر الکترونیک است، در 
حال ساماندهی بوده  و قرار است تا خردادماه زمینه 
را برای پرونده های شخصی به گونه ای فراهم کنیم 
که در مدت ۲ماه پروانه صادر شــود. اما در رابطه با 
پروانه های بزرگ دست ما نیست و ممکن است برای 
این پروژه ها سایر نهادها هم وارد شوند که این موضوع 
فرایند را طولانی می کند. البته برای کاهش صدور آن 

پرونده ها هم با سایر نهادها در حال رایزنی هستیم.
در مصاحبه ای عنــوان کرده بودید 
که قرار است حقوق کارکنان رسمی شهرداری 
را افزایش دهید، در این باره بیشــتر توضیح 

می دهید؟ 
شــهرداری تهران یکی از دستگاه های پرجمعیت 
نیروی انسانی اســت. ما نزدیک به ۶۰ هزار نیروی 
انسانی در این مجموعه داریم که این تعداد، جدا از 
نیروهای حجمی در قالب شرکت های پیمانکاری 
هستند. نخستین اقدام ما، ساماندهی آماری نیروی 
انسانی بود که بدانیم چه تعداد نیرو به چه صورت 
توزیع شده اند و بعد به این نتیجه رسیدیم که برخی 
نیروهایمان در شرکت ها، ســازمان ها، ستادها و 
مناطق هستند که باید ساماندهی شوند. بعضی از 
نیروها هم رسمی هستند که وضعیت حقوقی آنها 
نسبت به دستگاه های دیگر رضایتبخش نیست؛ 
بنابراین از همان روزهــای اول افزایش حقوق آنها 
پیگیری شــده و هنوز هم ادامه دارد و خود نیروی 
انسانی هم از ســازمان امور استخدامی پیگیر این 
موضوع هست. چون ما در توان و مسئولیت خودمان 
مکاتبات و جلساتی را داشته ایم به امید آنکه حقوق 
آنها نیز مانند سایر دستگاه ها پرداخت شود. طرح 
۱۷۶ساعت آموزش و مؤسسه آموزشی شهرداری 
ازجملــه برنامه های اجرایی دیگر اســت و اکنون 
شهرداری بهترین مرکز آموزش آتش نشان و بهترین 
مرکز آموزش کارشناس ترافیک و مترو را در اختیار 

دارد.
قبل از ســال جدید اعلام شد که 
نیروهای حجمی شــهرداری تبدیل وضعیت 

خواهند شد، این طرح چه زمانی اجرا می شود؟
مسئله اصلی در کشور نیروهای حجمی است که 
معمولا با پیمانکاران قرارداد همکاری دارند و آنچه 
تاکنون مشخص شده کم لطفی پیمانکاران به این 
نیروها بوده اســت؛ به این معنا که حقوق کمتری 
به آنها پرداخت شده است. همانطور که می دانید، 
کار اداری مربوط به نیروهــای حجمی در بخش 
خصوصی انجام می شــود و قرار نیســت که آنها، 
کارمند رسمی شهرداری شوند؛ چرا که هیچ کدام 
از قوانین بالادستی چنین اجازه ای را نداده اند. اما 
چارچوبی را مشخص کرده ایم تا نظارت شهرداری 
بر عملکرد پیمانکاران افزایش پیدا کند. این موضوع 
هم در دست بررسی است که اول مشخص شود که 
چه تعداد نیرو دارند و نیروها دارای چه شــرایط و 
ویژگی هستند و همچنین پرداخت حقوق و بیمه 
آنها چگونه اســت. در این خصوص بخشنامه ای 
امضا شده که در قراردادهای اول سال حتما اعمال 
خواهیم کرد. مســئله دیگری کــه هم اکنون در 
حال پیگیری آن هســتیم و به زودی آیین نامه آن 

را ابلاغ می کنیم، تشــویق و ترغیب کارکنان 
است؛ به طوری که هر چه کارکنان به سمت 
واحدهای صنفی و عملیاتی مانند آتش نشانی 
و بهشت زهرا بروند، امکان قائل شدن مزایای 
بیشتر را خواهیم داشت. در واقع با این طرح 

قصد فراهم کردن زمینه هایی را برای 
ارتقای آنها داریم. کسی که در 

آتش نشانی مشــغول به کار 
اســت، مــدام در معرض 
خطر قرار دارد یا آن گروه 
از افرادی که در بهشــت 
زهرا یا واحد اتوبوسرانی 
و متــرو کار می کنند، 
سختی کار بیشتری را 

متحمل می شوند؛ بنابراین به دنبال طرح هایی برای 
ایجاد انگیزه در آن همکاران هستیم.

یکی از سامانه هایی که به تازگی در 
شهرداری قرار است رونمایی شود، سامانه جامع 
قوانین و مقررات شهری است، عملکرد آن دقیقا 

چه خواهد بود؟
این سامانه قرار است مثل یک مشاور حقوقی عمل 
کند. درواقع برای همه شهروندان و متخصصان به 
امور شهری کارایی دارد؛ مثلا شهروند می خواهد 
بداند قوانین صدور پروانه یا ساخت وساز چیست یا 
درباره قوانین حمل ونقل در شهر آشنایی پیدا کند؛ 
بنابراین وارد سامانه می شود و قوانین را جست وجو 
می کند. حتی می تواند براساس آن مطالبه گری از 
مسئولان داشته باشد و با سایر حقوق شهروندی اش 

آشنا شود.
برای پیشــبرد کارها در امور اداری 
و مالی شهرداری چقدر از فناوری دانش بنیان 

استفاده می کنید؟
در این بــاره نخســتین قدمی که برداشــتیم، 
سازمان نوآوری را به شــورا ارائه دادیم و مصوبه 
آن را گرفتیم که این سازمان تشکیل شود؛ چون 
دیگر مدیریت شــهر با روش های سنتی منسوخ 
شده است و باید از ظرفیت شرکت های 
دانش بنیان و افراد نخبه استفاده کرد؛ 
مثلا دیگر قرار نیســت پســماند را به 
روش های گذشــته جمع آوری کنیم و 
به آرادکوه انتقــال بدهیم، بلکه باید 
مدلی برای آن داشته باشیم که 
تبدیل به یک منبع انرژی 
شــود. همچنین برای 
حفــظ و نگهداشــت 
فضای سبز به بحث 
دانش بنیان احتیاج 
داریم که مطالعات 
آن در حال انجام 

است.

شهرداری چگونه چابک شد؟
 گفت وگو با معاون برنامه ریزی، توسعه سرمایه انسانی و امور شورای شهرداری تهران درباره اقدامات انجام شده برای مشارکت 

مردم در اداره شهر، وضعیت کارکنان شهرداری، اصلاح روند صدور پروانه ساختمانی و بهبود فرایندهای اداری

همشهری آنلاینگفت وگو

۲۰ مینی بوس ویژه معلولان  
به زودی در خیابان های شهر

بیست و هفتمین جلسه ستاد مناسب سازی  فضاهای شهری 
برای معلولان جســمی و حرکتی با حضور اعضای این ستاد 
برگزار شد. به گزارش همشــهری، در این جلسه برنامه های 
پیش روی ســتاد برای مناسب ســازی  معابر، بوســتان ها 
و ســاختمان های شــهر و همچنین گزارش های مربوط به 
تأمین و راه اندازی خودروهای ون ویژه افراد دارای معلولیت، 
 BRT مناسب سازی  ایستگاه های مترو و ایستگاه های اتوبوس
ارائه شد، درحالی که از سوی مدیران، کارشناسان مربوطه و 
نمایندگان جامعه معلولان مورد بحث و بررسی قرار گرفت. 
حمیدرضا صارمی، معاون معماری و شهرســازی شهرداری 
تهران که دبیری این ســتاد را به عهده دارد، در این جلسه از 
بهره برداری ۲۰دستگاه مینی بوس با ظرفیت ویلچر تا پایان 
اردیبهشت ماه خبر داد. همچنین طبق درخواست معلولان، 
تمامی ایستگاه های خطوط ده گانه BRT، ظرف یک ماه مورد 
بازدید قرار می گیرند و پس از احصاي مشکلات موجود، نسبت 
به رفع نواقص آنها اقدام مي شود. صارمی گفت:  »مناسب سازی  
ایستگاه های مترو در ۶ بخش نصب آسانسور، پله برقی، خطوط 
بساوایی )مسیر مخصوص عبور نابینایان(، گیت عریض، رمپ 
معلولان و هندریل تعریف شده است که بنا به گزارش شرکت 
بهره برداری راه آهن شــهری تهران و حومه، در سال گذشته 
ایستگاه های اقدســیه، بعثت، تربیت مدرس، شهید رضایی، 
شهرک آزمایش، مرزداران، یادگار امام )ره(، اشرفی اصفهانی، 
شهید ستاری، بوســتان گفتگو، آهنگ، مهدیه، هلال احمر، 
مدافعان سلامت، بسیج، دولاب، میدان قیام، کمیل، برج میلاد، 
توحید، رودکی، بریانک و مولوی مناسب ســازی  شده اند.« 
همچنین قرار است امسال ایستگاه های ۱۷ شهریور، دادمان، 
میدان کتاب، شهدای هفتم تیر، میدان ولیعصر )عج(، بوستان 

لاله و کارگر مناسب سازی شود.

تعداد ون های ویژه  تردد معلولان
   ۶۲ خودروی ون در شهر تهران فعال هستند.

  ۶۰ ون دیگر طبق مصوبه سال ۹۵شــورای شهر باید به 
تهران اضافه شود .

  ۶۲ دستگاه ون فعال تا پایان سال ۱۴۰۱ اورهال می شوند.

 وضعیت مینی بوس های ویژه معلولان 
  ۲۰دســتگاه مینی بوس فیات با ظرفیت ۵ ویلچر تا آخر 

اردیبهشت مورد بهره برداری قرار می گیرد.
  ۴۰ دســتگاه مینی بوس فیات تا پایــان ۱۴۰۱به ناوگان 

حمل ونقل عمومی اضافه می شود.

 تعداد مناسب سازی معابر، بوستان ها و ساختمان هایی 
که تا مهرماه باید مناسب سازی شوند

  ۲۵۶ معبر
  ۱۴۵بوستان

  ۵۸ ساختمان

 تبعیض مثبت
  به نفع مناطق جنوبی شهر 

 البته اگر مردم پای کار نیایند و مشارکت 
مردمی رخ ندهد، تحول در شهر رخ نخواهد 
داد. خوشبختانه در این دوره اداره کل سلامت شهرداری تهران 
و قرارگاه سلامت شــهرداری تهران، با تجمیع امکاناتی که در 
شهر ایجاد شده اقدامات مؤثری انجام داده و خواهند داد. چنین 
قرارگاهی در هر نوبت می تواند به حل یکی از مســائل سلامت 
شــهری بپردازد؛ چه آنکه سلامت روان و ســلامت اجتماعی 
نیز مدنظر قرار می گیرد. نکته اساســی مهم دیگر این است که 
نمی توان موضوعات کالبدی را از موضوعــات دیگر جدا کرد. 
به طور نمونه اگر برای ترافیک و آلودگی شــهر تهران تدبیری 
نشود آثارش در روح و روان مردم و ســلامت آنها بروز و ظهور 
می کند. در این رابطه ۲3دستگاه وظایفی را برعهده دارند. حال 
تا مدیریت واحد شهری تحقق پیدا نکند، این امکان در شهرداری 
تهران با نظام قرارگاهی فراهم می شود. به عبارتی ما با پذیرش 
مسئولیت در شهر تهران در حوزه های مختلفی مثل آلودگی هوا 
نظام مدیریتی واحد را تشکیل داده ایم. صدالبته اگر دستگاه ها 
بخواهند وظایف خود را به گردن هم بیندازند، شانه خالی کنند 
و به وظایف خود عمل نکنند به نتیجه نمی رسیم و باز هم این 
مردم متضرر خواهند شد. پس با مشــارکت دانشگاه ها ما باید 
ظرفیت های نخبگان را پای کار بیاوریم تا این عزیزان با دانش 

جدید با راهکارهای جدی به کمک ما بشتابند.
البته بعضی از آسیب ها فراگیر هســتند و بعضی دیگر محلی و 
منطقه ای. از این بین، برای حل مشکلات منطقه ای و آسیب های 
محلی نیاز به نخبگان محلی داریم و هــدف مجامع نخبگانی 
که از مســیر قرار خدمت کلید خورده همین اســت و تاکنون 
پیشنهادهای راهگشــایی از این راه ارائه شده و به اجرا درآمده  
است. اینها نتایجی بوده که از رویکرد  تبعیض مثبت شهرداری 
تهران حاصل شــده و در آینده ای نزدیک و دور ماحصل هویدا 

خواهد شد.

نیاز مترو به ۲۰۰ آسانسور
طی ســال های اخیر برخی از ایســتگاه های به 
بهره برداری رســیده مترو بدون تجهیزات لازم 
برای تردد آســان شهروندان هســتند. با توجه 
به این موضوع یکی از اقدامات تکمیلی شــبکه 
متروي تهران، نصب آسانســور برای آن دســته 
از ایستگاه هایی اســت که در سال های گذشته 
افتتاح شده اند. به گزارش همشهری، رفع نواقص 
ایستگاه های در حال بهره برداری شبکه متروي 
تهران، یکی از برنامه های اولویت دار شرکت مترو 
در سال جاری و همچنین سال های پیش رو است. 
طبق برآوردهای صورت گرفته، ایســتگاه های 
افتتاح شــده در خطوط یک تا ۴متروي تهران 
نیازمند بیش از ۲۰۰دســتگاه آسانسور هستند 
که برنامه ریزی برای تامین و نصب ۵۰دســتگاه 
آسانسور در این ایستگاه ها در سال ۱۴۰۱صورت 

گرفته است.
در همین راستا قرار است ایستگاه های آزادگان 
و شــهید صیاد شــیرازی که هــر دو در خط 3 
قرار دارند، در 3ماهه نخســت امســال صاحب 
آسانسور شوند. ایســتگاه آزادگان سال ۱3۹3 
و ایستگاه شــهید صیاد شــیرازی سال ۱3۹۵ 
ساخته شده است. ایســتگاه های استاد معین، 
طالقانی و حبیب الله هم در خط ۴ ازجمله دیگر 
ایستگاه هایی به شمار می آیند که برای تسهیل 
رفت وآمد افراد کم توان جسمی و حرکتی و نیز 
ســالمندان به زودی صاحب آسانسور می شوند. 
این روند در مورد سایر ایستگاه ها نیز ادامه خواهد 
داشت و با نصب آسانســور و اخذ تأییدیه لازم از 
مؤسسه استاندارد، یکی از نواقص پردرخواست 
ایســتگاه های افتتاح شــده قبلی به مرور زمان 

برطرف خواهد شد.

مدیریت شهر

یادداشت

حمل و نقل

گزارش 

تعدیل تنها 60نفر پس از ارزیابی
تلاش برای خوب شدن حال معلولان

باید بپذیریم که حال افراد دارای معلولیت 
شــهر خوب نیســت و ازاین رو مهم ترین 
موضوع در حوزه سلامت رسیدگی به امور 
معلولان اســت و تلاش می کنیــم با ارائه 
خدمات مطلوب، حال معلولان چون سایر 
شهروندان خوب شود. افتتاح بوستان اوتیسم اقدام ارزشمندی 
بود که قطعاً می تواند به حضور مبتلایان به این بیماری در جامعه و 
بهره مندی از امکانات تفریحی شهر کمک کند. در واقع وقتی سخن 
از معلولان به میان می آید، ذهن ها به مناسب سازی شهر معطوف 
می شــود. گرچه این اقدام ضرورت دارد و باید از سوی مدیریت 
شهری پیگیری شود اما با توجه  به زمان بر بودن چنین اقداماتی، 
نمی توان از انجام کارهای دیگری که منجر به خوب شدن حال 
معلولان می شود، غافل شد. براساس قانون، حضور معلولان باید در 
جامعه فراهم شود که بخشی مربوط به مناسب سازی شهر است، 
اما بخش دیگر را می توان از طریق احداث بوستان و پیش بینی 
برنامه های فرهنگی، ورزشی و... محقق کرد؛ بنابراین  تمهیداتی 
اندیشیده شده تا این اقشــار در پهنه های محل زندگی شان به 
مکان های مناسب دسترسی داشته باشند و از برنامه های تفریحی 
بهره مند شوند. منتظر بررسی های نهایی این تمهیدات هستیم اما 
به صراحت می توانم بگویم امسال با ایجاد تحولات در شهر، حضور 

معلولان در اجتماع بیشتر خواهد شد.

حمید صاحب؛ مدیر اداره کل سلامت شهرداری تهران

60 نفــر از 60هــزار نفــر کارکنــان شــهرداری در ارزیابی ها نمــره پایین 
گرفتند که برخی از آنها از ابتدا غیرقانونی جذب شده بودند و حالا با 

توجه به ارزیابی های انجام شده تعدیل می شوند.

6درصد نیروی انسانی شــهرداری ســالانه از نظر قانونی باید کاهش 
پیدا کند.

3600نفر از تعداد کارکنان سالانه باید کاهش پیدا کنند که بخشی از 
آنها بازنشستگان هستند.

300نفــر از کارکنان براســاس ارزیابی هــای اولیــه کارت می زدند و کار 
نمی کردند.

1400نفــر در دوره مدیریت قبلی جذب شــده اند که ۲۵0نفر دســتیار 
بودند و 60 نفر آنها پس از ارزیابی تعدیل می شوند.

6۵0 نفر از کارکنان در کانون شناسایی استعدادها مورد ارزیابی قرار 
گرفتند.

۸0درصد از مدیران ارشد، میانی و مدیران عملیاتی شهرداری از داخل 
شهرداری انتخاب و منصوب شده اند.
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نقل قول خبر

پس از اعلام نظر اولیه پزشک قانونی درباره شهردار ناحیه3 
منطقه ۱۹ شهردار تهران دستور پیگیری دقیق داد

 دستور قاطع
برای بررسی احتمال خودزنی

اواخر هفته پیش خبــری از حمله به شــهردار یکی از نواحی 
شهرداری تهران منتشر شد که در رسانه ها  انعکاس زیادی داشت. 
به گزارش همشهری، بنا به این خبر و تصاویری که همراه آن بود، 
متخلفان ساخت وساز وقتی با بازدید شهردار ناحیه3 منطقه ۱۹ 
روبه رو می شوند، با سلاح سرد به او حمله می کنند تا جایی که 
سیدجواد هاشمی به شدت زخمی می شود. اخیرا اما تصویری از 
گزارش پزشک قانونی درباره معاینه مصدوم به دست آمده که در 
انتهای آن »احتمال خودزنی« قویا مطرح شده است. پس از این 
رخداد ها، شهردار تهران که پیش تر از برخورد با متخلفان خبر 
داده بود، در پی انتشار گزارش پزشکی قانونی دستور پیگیری 
موضوع تا رسیدن به نتیجه نهایی را صادر کرد. در این باره رئیس 
مرکز ارتباطات و امور بین الملل شهرداری تهران با اشاره به  نظریه 
پزشکی قانونی درخصوص شــهردار ناحیه3 منطقه۱۹ گفت: 
»درصورت تأیید این نظریه، برخورد قاطعی با هرگونه بی صداقتی 
صورت خواهد گرفــت.« عبدالمطهر محمدخانی درخصوص 
ادعای مطرح شده در رابطه با احتمال خودزنی شهردار ناحیه 
در جریان درگیری پنجشنبه گذشته در صفحه شخصی خود 
در فضای مجازی نوشت: »هرچند با توجه به جراحت وارده به 
آقای هاشمی، احتمال اولیه پزشکی قانونی خیلی عجیب به نظر 
می رسد، اما شهردار، دستور پیگیری دقیق و قاطع موضوع را تا 
رسیدن به نتیجه نهایی صادر کرد. درصورت تأیید این نظریه، 
حتما برخــورد قاطعی با هرگونه بی صداقتــی صورت خواهد 
گرفت«. با توجه به رویکرد شهرداری تهران در زمینه برخورد 
با تخلفات ساختمانی و همچنین مبارزه با فساد درون  سازمان 
شهرداری تهران، وقایع مربوط به مصدوم شدن این شهردار در 
فضای مجازی باعث واکنش های گوناگونی شد. تا لحظه تنظیم 
این خبر نتیجه قطعی تحقیقات شهرداری تهران درباره این اتفاق 

اعلام نشده است.


